

ledit côté mesurant à peu près 20.0 pieds; au Sud-est par la rue Saint-Antoine, ledit côté mesurant à peu près 26.2 pieds; contenant une superficie d'à peu près 527 pieds carrés, ladite lisière de terrain étant la partie Sud-est du lot du cadastre No 704, des plan et livre de renvoi officiels du quartier Saint-Antoine, de la Cité de Montréal.

8.—Une lisière de terrain avec une maison en bois et une partie d'une maison en pierre sus-érigée, bornée au Sud-ouest par le lot du cadastre No 704, ledit côté mesurant à peu près 20.0 pieds; au Nord-ouest par le lot du cadastre No 693, ledit côté mesurant à peu près 25.8 pieds; au Nord-est par le lot du cadastre No 692, ledit côté mesurant à peu près 20.0 pieds; au Sud-est par la rue Saint-Antoine, ledit côté mesurant à peu près 25.9 pieds; contenant une superficie d'à peu près 515 pieds carrés, ladite lisière de terrain étant la partie Sud-est du lot du cadastre No 693 des plan et livre de renvoi officiels du quartier Saint-Antoine, de la Cité de Montréal.

9.—Une lisière de terrain avec une maison en bois sus-érigée, bornée au Sud-ouest par le lot du cadastre No 693, ledit côté mesurant à peu près 20.0 pieds; au Nord-ouest par le lot du cadastre No 692, ledit côté mesurant à peu près 27.5 pieds; au Nord-est par le lot du cadastre No 691, ledit côté mesurant à peu près 20.4 pieds; au Sud-est par la rue Saint-Antoine, ledit côté mesurant à peu près 29.1 pieds; contenant une superficie d'à peu près 570 pieds carrés, ladite lisière de terrain étant la partie Sud-est du lot du cadastre No 692 des plan et livre de renvoi officiels du quartier Saint-Antoine, de la Cité de Montréal.

10.—Une lisière de terrain bornée au Sud-ouest par le lot du cadastre No 692, ledit côté mesurant à peu près 20.4 pieds; au Nord-ouest par le lot du cadastre No 691, ledit côté mesurant à peu près 35.0 pieds; au Nord-est par le lot du cadastre No 690, S. 1 ledit côté mesurant à peu près 21.0 pieds; au Sud-est par la rue Saint-Antoine, ledit côté mesurant à peu près 33.4 pieds; contenant une superficie d'à peu près 712 pieds carrés, ladite lisière de terrain étant la partie Sud-est du lot du cadastre No 691 des plan et livre de renvoi officiels du quartier Saint-Antoine, de la Cité de Montréal.

11.—Une lisière de terrain avec deux maisons en bois sus-érigées, bornée au Sud-ouest par le lot du cadastre No 691, ledit côté mesurant à peu près 21 pieds; au Nord-ouest par le lot du cadastre No 690 S. 1, ledit côté mesurant à peu près 56.4 pieds; au Nord-est par le lot du cadastre No 689, ledit côté mesurant à peu près 21.1 pieds; au Sud-est par la rue Saint-Antoine, ledit côté mesurant à peu près 57.3 pieds; contenant une superficie d'à peu près 1201 pieds carrés, ladite lisière de terrain étant la partie Sud-est du lot du cadastre No 690 S. 1 des plan et livre de renvoi officiels du quartier Saint-Antoine de la Cité de Montréal.

12.—Une lisière de terrain avec une maison en bois sus-érigée, bornée au Sud-ouest par le lot du cadastre No 690 S. 1, ledit côté mesurant à peu près 21.1 pieds; au Nord-ouest par le lot du cadastre No 689, ledit côté mesurant à peu près 41 pieds; au Nord-est par le lot du cadastre No 688, ledit côté mesurant à peu près 20.85 pieds; au Sud-est par la rue Saint-Antoine ledit côté mesurant à peu près 42.5 pieds; contenant une superficie d'à peu près 876 pieds carrés, ladite lisière de terrain étant la partie Sud-est du lot du cadastre No 689 des plan et livre de renvoi officiels du quartier Saint-Antoine, de la Cité de Montréal.

13.—Une lisière de terrain avec une maison en brique sus-érigée, bornée au Sud-ouest par le lot du cadastre No 689, ledit côté mesurant à peu près 20.85 pieds; au Nord-ouest par le lot du cadastre No 688, ledit côté mesurant à peu près 47.6 pieds; au Nord-est par le lot du cadastre No 689, ledit côté mesurant à peu près 20.1 pieds; au Sud-est par la rue Saint-Antoine, ledit côté mesurant à peu près 46.6 pieds; contenant une superficie d'à peu près 947 pieds carrés, ladite lisière de terrain étant la partie Sud-est du lot du cadastre No 688 des plan et livre de renvoi officiels du quartier Saint-Antoine, de la Cité de Montréal.

14.—Une lisière de terrain avec une maison en brique sus-érigée, bornée au Sud-ouest par le lot du cadastre No 688, ledit côté mesurant à peu près 20.1 pieds; au Nord-ouest par les lots du cadastre Nos 687 et 688, ledit côté mesurant à peu près 19.0 pieds; au Nord-est par la rue

tral No. 693, said side measuring about 20.0 feet; on the south eastern side by St. Antoine street said side measuring about 26.2 feet, containing a superficial area of about 527 square feet, the said piece of land being the south eastern portion of lot cadastral No. 704 of the official plan and book of reference for the St. Antoine ward of the City of Montreal;

8.—A piece of land with a wooden house and part of a stone house thereon erected, bounded on the south western side by lot cadastral No. 704, said side measuring about 20.0 feet; on the north western side by lot cadastral No. 693, said side measuring about 25.8 feet; on the north eastern side by lot cadastral No. 692, said side measuring about 20.0 feet; on the south eastern side by St. Antoine street, said side measuring about 25.9 feet, containing a superficial area of about 515 square feet, the said piece of land being the south eastern portion of lot cadastral No. 693 of the official plan and book of reference for the St. Antoine ward of the City of Montreal;

9.—A piece of land with a wooden house thereon erected, bounded on the south western side by lot cadastral No. 693, said side measuring about 20.0 feet; on the north western side by lot cadastral No. 692, said side measuring about 27.5 feet; on the north eastern side by lot cadastral No. 691, said side measuring about 20.4 feet; on the south eastern side by St. Antoine street, said side measuring about 29.1 feet, containing a superficial area of about 570 square feet, the said piece of land being the south eastern portion of lot cadastral No. 692 of the official plan and book of reference for the St. Antoine ward of the City of Montreal;

10.—A piece of land bounded on the south western side by lot cadastral No. 692, said side measuring about 20.4 feet; on the north western side by lot cadastral No. 691, said side measuring about 35 feet; on the north eastern side by lot cadastral No. 690, S. 1, said side measuring about 21.0 feet; on the south eastern side by St. Antoine street, said side measuring about 33.4 feet, containing a superficial area of about 712 square feet, the said piece of land being the south eastern portion of lot cadastral No. 691 of the official plan and book of reference for the St. Antoine ward of the City of Montreal;

11.—A piece of land with two wooden houses thereon erected, bounded on the south western side by lot cadastral No. 691, said side measuring about 21 feet; on the north western side by lot cadastral No. 690 S. 1, said side measuring about 56.4 feet; on the north eastern side by lot cadastral No. 689, said side measuring about 21.1 feet; on the south eastern side by St. Antoine street, said side measuring about 57.3 feet, containing a superficial area of about 1201 square feet, the said piece of land being the south eastern portion of lot cadastral No. 690, S. 1, of the official plan and book of reference for the St. Antoine ward of the City of Montreal;

12.—A piece of land with a wooden house thereon erected, bounded on the south western side by lot cadastral No. 690, S. 1, said side measuring about 21.1 feet; on the north western side by lot cadastral No. 689, said side measuring about 41 feet; on the north eastern side by lot No. 688, said side measuring about 20.85 feet; on the south eastern side by St. Antoine street, said side measuring about 42.5 feet, containing a superficial area of about 876 square feet, the said piece of land being the south eastern portion of lot cadastral No. 689 of the official plan and book of reference for the St. Antoine ward of the City of Montreal.

13.—A piece of land with a brick house thereon erected, bounded on the south western side by lot cadastral No. 689, said side measuring about 20.85 feet; on the north western side by lot cadastral No. 688, said side measuring about 47.6 feet; on the north eastern side by lot cadastral No. 687, said side measuring about 20.1 feet; on the south eastern side by St. Antoine street, said side measuring about 46.6 feet, containing a superficial area of about 947 square feet, the said piece of land being the south eastern portion of lot cadastral No. 688 of the official plan and book of reference for the St. Antoine ward of the City of Montreal;

14.—A piece of land with a brick house thereon erected, bounded on the south western side by lot cadastral No. 688, said side measuring about 20.1 feet; on the north western side by lots cadastral Nos. 687 and 688, said side measuring about 19.0 feet; on the north eastern side by